
Protokoll fört vis SPFs månadsmöte 7lg 2022

{. Mötets öppnande.
Ordförande Gerd Klingvall hälsade välkammen och förklarade
mötet öppnad.

2. Underhållning.
Missionären och läkaren, lngrid Johansson höll ett intressant
föredrag om sitt välgörenhets arbete i Burkina Faso (övers: De

olyckligas hem) i Afrika, där hon arbetat med hjälparbete mm. Redan

= pa1800-talet erövrade fransmännen landet. ldag har terrorister
attackerat landet flera gånger. 2A21 ledde detta till att 1.4 miljoner
drevs på flykt.

3. Kaffe med dopp\/ Därefter intogs kaffe med dopp och tid för samtal med varandra.
4. Dagens historia.

Gerd Klingvall drog dagens historia handlade om "Greven som sökte
en jaktledare"

5. lnformation.
Föreningens framtid. Gerd Klingvall informerade om att vi behöver
flera som kan tänka sig att sitta i styrelsen. Gerd avgår liksom flera
ledamöter, Vi behöver flera ledamöter!
Information om SPF appen. Det finns nu utskriven information om
hur man laddar ner den appen.
Höjd avgift från oktober. Från och med oktobermötet kommer

\_, enträn att vara 60: - kr.
Friskvård. 1219 k|.10.00 träffas man i Karlslund (förbi ridhuset) för
friskvård.
Majvor: Den 1 0110 kl. 10.00 träffas rnan i Garphyttans Natianalparkv för att promenera 12 km förbi Skomakartorpet.
Man kommer att planera månadsvis.

6. Verksamhetsansvariga.
KPR: Har haft möte tidigare på dagen. Nästa möte blir i oktober.
§tudieombudet: Verksarnheten är på gång.
Webb och medlemsansvarig. Ladda ner appen! De som fått
information om medlemsmöte mm kan inte svara på mejlet. Man ska
ringa Gerd för att anmäla sig.
Trafik. Per Aspelin kommer att hålla ett föredrag hur man ska köra i

cirkulationenlrondell



Bowling. Har sänt in en ansökan om B-licens licens för spel. Vi
kommer med Örebro.
Hjärnkoll. Man har haft Distriktsmästerskap. 2219 kommer
verksamheten startas upp.
Hörselombud. Delade ut broschyr om hjälpmedel.
Innegolf. lnget nytt
Boule. Inget nytt.

7. Övriga frågor
- Vi söker förslag på julbord.

8. Lotteridragning.
Sedvanlig lotteridragning gjordes. Vi tackar för att alla lotter blev
sålda.

9. Nästa möte.
Nästa månadsmöte blir den 13 oktober. Då kommer Audiologen att
prata om hörselhjälpmedel mm.

10. Mötets avslutning med Nationalsången.
Mötet avslutades med att vi sjöng Nationalsången.
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